

Referat fra bestyrelsesmøde i NRUI

Onsdag, den 11. september 2019 kl. 18.30 hos Freja Lisbjerg

Deltagere:	Afbud:
Ingvard Ladefoged	
Jens Frost Astrup	
Vibeke Kristensen	
Lasse Opstrup	
Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre	
Pia Thøstesen	
Rasmus Jensen Snejbjerg	
Freja Lisbjerg	
Hanne Bøgesvang Pedersen	

Emne:	Beskrivelse/ Konklusion/ Beslutning:
1. <i>Godkendelse af referat samt opfølgning på diverse emner</i>	<p>Der er endnu ikke gjort noget ved skærmen i klubhuset. Der arbejdes fortsat med dette.</p> <p>Opdaterede priser er stadig ikke hængt op.</p> <p>Årre har refunderet bøde vedr. billede.</p> <p>Anlægsudvalget har været i gang på stierne.</p> <p>Vestjyllands Forsikring har været ude hos flere – Ingvard har haft dem på besøg, hvilket var en særdeles god oplevelse. De kan godt være med prismæssigt.</p> <p>Børneattester ordnes af Pia via klubbens NemId.</p> <p>Samarbejdsaftale med skolen om Idræt og Instruktion er lavet af Mikkel og Jonas fra skolen.</p> <p>Forsikring vedr. fitnessbanen burde være dækket af nuværende forsikringer.</p> <p>Mht. låse skal vi melde ind, hvor mange nøgler vi skal bruge. Der er igen en forespørgsel om at få en nøgle til hallen i nødstilfælde.</p>
2. <i>Formanden - meddelelser</i>	Intet.
3. <i>Kassereren - økonomi</i>	Intet.

4. Udvalg og afdelinger

HIS:

Generel snak om HIS-mødet.

Det blev aftalt, at der laves et kort skriv til HIS-medlemmerne for at imødegå problemerne.

Idræt om dagen vil gerne have noget i NRUI nyt – Ingvard tager kontakt til dem.

Banko ønsker 5.000 kr. pr. klub. Lasse melder tilbage til Ruth om, at vi godkender anmodningen.

Der har været nogle enkelte reparationer på teltet. Kølevognen står for udskiftning. Der arbejdes på at finde en ny brugt. Udgiften vil være ca. kr. 15.000 pr. forening.

Dankortterminalen er færdig. Denne lejes for fremtiden til 3.000 kr. pr. år. Vi er her i klubben ikke interesseret i dankort-terminal.

Hoppeborgen er færdig. Vi synes, at der skal investeres i ny evt. brugt hoppeborg.

Team Helle:

Team Helle mangler nu både formand og sponsorsamler, da Tommy har sagt.

Fokus Næsbjerg:

Intet.

Skolen:

Jens har fået en mail fra Ditte om, at Jesper Lassen fra Nordenskov gerne vil stå for morgentræning.

Dette kan evt. startes op fra januar med træning i hallen. Der afholdes møde med Jesper.

Kommunen:

Intet.

Udvalg:

Petanque:

Intet.

Fodbold:

Erling Sørensen har spurgt til økonomien i Helle FC. Styregruppen i Helle FC har ansvaret.

Ingvard spørger ind til, hvem der har skrevet under på samarbejdsaftalen og vilkårene, da bestyrelsen tegner klubben, og ikke har haft noget til underskrift. Der skal hankes op i dette, og aftalen skal underskrives af bestyrelsen.

Løb:

Der er pt. 24 betalende medlemmer.

Evalueringsmøde vedr. Nysø Summer Games. Der var alene 17 deltagere.

Morel vil gerne ind under NRUI med vinterbadning. Jens har sagt, at dette er ok, hvis han skaffer et udvalg. Dette er godkendt af bestyrelsen. Intet tilsagn om økonomi – alene hjælp til kontingenter m.v.

Vi kan på sigt overveje, om vi skal gå outdoor-vejen via DGI. Kommunen vil udvikle søen, og hvis vi står som forening, bliver vores stemme bedre hørt.

Kontaktperson til Morel er Hanne.

Er tilmeldt Dansk Atletik, hvilket er gratis de næste 2 år.

Krocket:

Mesterskaber den 6. oktober.

Støtteafdelingen:

Intet.

Badminton:

Rasmus har endnu ikke helt styr på booking af baner p.t. Mange har haft svært ved at booke og har booket forkert. Næste år skal det være muligt at møde op i hallen og booke.

Det foreslås af Jens, at der skrives en instruks til orientering til medlemmerne til afklaring af evt. spørgsmål.

	<p><u>Folkedans:</u> Vibeke har ikke modtaget invitation som lovet, men de er startet op i mandags.</p> <p><u>Klubhus:</u> Britta har igen fået forespørgsel på at holde polterabend i hal og klubhus, hvilket hun har afvist. Nøgleskab med nøgle til containere skal hænges op i klubhuset. Lasse sørger for dette. Den hænges op i mødelokalet.</p> <p><u>NRUI bladet:</u> Idræt om dagen ønsker opslag i NRUI-nyt. Da det er en HIS-aktivitet godkendes dette af bestyrelsen. Der er styr på udbringning af bladet.</p> <p><u>Gymnastik:</u> Starter op i næste uge. Rasmus siger, at der i booking står, at det starter denne uge – tjek op på, at vi ikke betaler for denne uge. Freja forespørger til flere beachflag. Jens tilføjer, at dem vi har, er medtagne. Der ses på, om der skal bestilles nye.</p> <p><u>Arrangementsudvalget:</u> Intet.</p>
<p>5. Indkomne emner</p> <p>Fællesmødet</p> <p>Sponsor mødet</p>	<p><u>Fællesmødet:</u> Hvor skal dette holdes. Midt I er optaget den 2. oktober 2019. Input senest den 19. oktober. Ingvard sender en reminder. Ingvard tager fat i Næsbjerghus for tilbud.</p> <p><u>Sponsor mødet:</u> Dette afholdes 31/10 i klubhuset. Jens tilbyder hjælp til invitation m.v.</p>

By og Sportsfesten	<p><u>By- og Sportsfesten:</u></p> <p>Er gået godt – vellykket.</p>
Hjerteredderkurset	<p><u>Hjerteredderkurset:</u></p> <p>Seneste tilmelding 2/10 2019. Reminder sendes ud. Det er gratis.</p>
Frivillige til flere udvalg	<p><u>Frivillige til flere udvalg:</u></p> <p>Der kunne lægges et nødråb op på facebook om hjælp til specifikke opgaver. Vi skal tænke over dette.</p>
NRUI beklædning	<p><u>NRUI beklædning:</u></p> <p>Det aftales, at der skal være NRUI logo på alt klubtøj.</p>
6. <i>Opfølgning på byggeriet og evt. nye investeringer</i>	<p>Rasmus har forgæves forsøgt at få fat på Charlotte fra kommunen.</p> <p>Har nået knudepunkt i ansøgningen. Vi skal bruge tegninger m.v., som skal afleveres til kommunen. Der er indhentet tilbud, og lavet tegninger.</p> <p>Der blev talt om mulige løsninger og priser.</p> <p>Der laves en arbejdsgruppe, som laver materiale til fondesøgning. Ingvar indbyder.</p>
7. <i>Bordet rundt/eventuelt</i>	<p>Lasse: E-sport er under opstart – regner med at være i gang til december. Materialer indkøbes over Helle Hallen. Lasse står for annoncering. Lasse ønsker at gøre dette over NRUI.</p> <p>Jens: Hoppepude er synet og godkendt. Der er blevet fundet en hoppepude, som er flyttet om til Rasmus Gaj.</p> <p>Rasmus: Ønsker bestyrelsesmøder flyttet til tidligere på dagen evt. med spisning. Enighed om dette.</p>
8. <i>Næste møde</i>	<p>Næste møde den 6. november kl. 17.00 hos Hanne.</p>

Pia Thøstesen

Lennie Uhr

Nikolaj Svendsen

Boyd Laursen

Jonas Svendsen

Lasse Opstrup